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ПРЕДМЕТ: Захтјев за достављање потребних информација 

 

Поштовани, као што Вам је познато на наредном скупштинском засједању  одборници СО-е Гацко 

разматраће два веома важна питања која се налазе у предложеном дневном реду.  

Приједлог Одлуке о приступању изради Регулационог плана „Индустријска зона-Гацко-југ“ и 

Одлука о условима и начину преноса права својине испод тржишне вриједности или без накнаде на 

непокретностима у својини Општине Гацко, су два веома значајна документа која имају своју 

посебну тежину. 

Чланом 146 пословника о раду СО-е гацко, јасно је назначено да приједлог општег акта садржи 

образложење које обухвата нарочито: 

 

- правни основ за доношење акта 

- разлоге који су утицали на подношење приједлога 

- објашњење важећих одредби 

- финансијска средства за спровођење акта и њихово обезбјеђење 

- друге значајне околности која се предложеним актом уређују 

 

Када су у питању горе наведени акти, користимо прилику да Вас упознамо да од свих наведених 

одредби које одлуке морају да садрже, само у једној одлуци је наведена одредба која дефинише 

правни основ док остале одредбе и код једне и код друге одлуке нису наведене. 

Имајући у виду да се ради о итекако значајним питањима за наше грађане, тражимо да нам до сриједе 

21. фебруара 2024. године доставите све потребне пословником о раду прописане одредбе које би 

нам превсходно биле корисне приликом заузимања става и по једном и по другом питању. 

Најљубазније Вас молимо да нам доставите потребне информације како не би били изложени разним 

дезинформацијама које су све више присутне у нашем јавном простору. 

Такође Вас напомињемо да у складу са чланом 16, одборници имају право да редовно и благовремено 

примају информације о свим питањима која су од значаја за обављање своје функције.  

Свакако користимо прилику да истакнемо да ће Клуб одборника СДС увијек подржати развојне 

пројкте у нашој општини, али да би подржали активности на овом пољу, сложићемо се да сваки 

одборник мора имати детаљне и потребне информације како би износио своје ставове и како би се у 

коначници опредијелио о самом изјашњењу о предметним питањима.  

Дакле, поред поштовања пословничких норми позивамо Вас на потпуну транспарентност како би се 

Клуб одборника на вријеме и крајње јасно могао одредити по овом значајном питању. Уколоко 

транспарентност не буде Ваша основа за доношење ове двије одлуке онда нам неће преостати ништа 

друго већ да изразимо сумње у крајње исходе предложених одлука. 

 

С поштовањем,                                                                                                 Клуб СДС 

Гацко, 19.02.2024.                                                                                         Јелица Бјековић 



 


